



Referat

Bestyrelsesmøde - DcH Sæby.

Dato: 16-12 - 2025

Tidspunkt: 19:00 – 21:30

Sted: Lone



Møde indkaldt af: Maria		Afbud meldes til:
Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone - Gitte – Alice		Afbud: Trine
Udeblevet:		Mødeleder: Maria
Referent: Jytte		Kage: Lone
Punkt.	Beskrivelse.	
1. Godkendelser	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Godkendelse af referat: Godkendt	
2. Orientering fra formanden	Jeg overgivet lidt til Gitte med at lave hold. Maria er ved at lave en drejebog til bestyrelsen om de forskellige poster og udvalg. Fra kredsen er det Thorbjørn der har overtaget Jens Rosendal opgaver Dommercentralen har Maria overtaget på en prøve, Christian er gået ind og hjælpe med at uddanne dommer. Sporlægger centralen ved vi ikke hvem der har i nu. Kredspokaler er lige pt sat på pause.	
3. Orientering fra kassereren	Banken: 16/12-25 Drift konto: 69.110,93 Køkken konto: 3.051,34 I alt : 72.162,27	
4. Orientering fra udvalgene	Trænerudvalg: Vi har drøftet Petricia besked som hun har skrevet på face book i træner gruben. Der er lavet hold og lister. Hus og Materialeudvalg:: Michael har lavet strøm i den nye container og en stikkontakt. Skal vi søge nogle fonde så vi kan få nogle	

	redskaber til hunde fitnes Markudvalg: Vi har ingen marker. Aktivitetsudvalg: Kredsinstruktører skal have 5 kurser om året så vi evt kan bruge dem til nogle kurser. Køkkenudvalg: Vi har haft en juleafslutning den gik fint. IT udvalg: Intet nyt Sponsorudvalg: Klaus vil gerne give 5000 til klubben Konkurrenceudvalget: Der er ikke nogen i konkurrence udvalget Vi skal have fundet et nyt udvalg.
5. Forberedelse til sæson 2026	Vi skal have bestilt flag til vi starter op
6. Standerhejsning / generalforsamling	Der er seddel op om suppe til generalforsamlingen Til stander hejsning skal holden deles op i grubber Vi skal have banko. Vi skal have sponser pakker.
7. Kommunikation ud af bestyrelsen	Kommunikation i bestyrelsen,. Hvordan kommunikere vi ud af til? Vi skal som bestyrelse stå sammen om de beslutninger der bliver taget, hvis en beslutning er taget er det hele bestyrelsen der er enig også selv om vi ikke var da vi snakkede om emnet. Når vi går videre med ting til hold eller

	medlemmer, sætter vi ikke navne på hvem emnet kom fra, det kommer fra hele bestyrelsen, og det er både hvis det er et medlem der kommer til os, og hvis det er en fra bestyrelsen. Når vi går viderer er beskederne altid fra bestyrelsen, med mindre andet er aftalt.
8. Eventuelt	Skal juleafslutningen rykkes tilbage ? Vi rykker juleafslutning en uge tilbage Skal vi have et års hjul. Brian vil gerne vide om der bliver taget nogle af og på hans hold. Angående kursus. (Brian) Gaver los ejer hvem skal have: Rysholt Torsten Banko Det vil vi holde. Kontingent Vi er enig om at bestyrelsen træner og dommer får årskontingent Hvad skal dem der ingen træner har betale evt 150 kr om året. Bestyrelsen var ikke enig, 3 for 1i mod og 1 passiv

Næste møde: